
Træner/ holdleder møde den 8/1-2020

Velkommen: 
Betina byder velkommen og fortæller at mødet vare 30 min. og at møde idag er et 
informationsmøde.

Morten har valgt at trække sig som formand, indtil generelforsamlingen vil Betina som er 
næstformand være konstitueret formand.

Budget/ økonomi: 
Bestyrelsen er sammen med kasseren igang med at kigge på 2020.

Busser: 
Bestyrelsen har vedtaget at der gives busser til Lions cup og Pinsecup.

Tilskud: 
Hvis der skal søges andet tilskud skal dette ske til sponsorudvalget og loppemarked, så de 
sammen vil kigge på hvilke hold/årgange der får tilskud. 

Medlemsundersøgelsen i samarbejdet med DBU:  

Vi- kulturen slår igennem, Vidensbaseret grundlag for klubarbejdet. Der er masser at arbejde med, 
både kort- og langsigtet.

Lidt fakta: 
Ca. Hvert 3 medlem anbefaler Vallensbæk IF.
45 frivilligtilkendegivelser
11 nye dommeremner
4 nye sponsoremner
Svarprocent på 27- Det er lidt bedre end forventet.

Thomas sportsansvarlig, Flemming kasser og Betina konstitueret formand samarbejder med Julie 
fra DBU. Den 17/2 har de endnu et møde hvor der her vil blive fundet de emner klubben skal 
arbejde med. Det vil blive fremvist til generel forsamling. 

Alkoholpolitik: 
Bestyrelsen har vedtaget en alkoholpolitik som vil komme til at lægge på klubbens hjemmeside.

Senior: 
Peter fortæller, at Henrik og Christian har valgt at stoppe som trænere på Senior holdet.  Christian 
har skrevet et opslag på FB hvori han takker for sin tid som træner i klubben.

At Henrik og Christian er stoppet har intet at gøre med, at formanden har trukket sig. 

Dennis som var assistent træner er blevet træner og der søges nu efter en ny træner.

Vi-Kultur: Det er dejligt at opleve at Vi-kulturen skinner mere og mere igennem på kryds og tværs 
af klubben. Vi skal fortsætte arbejde med Vi-kulturen.

Tak for idag.


